
Referat af bestyrelsesmøde d. 10-08-2021 kl. 18.00 

Deltagere: Frank Jakobsen, Kurt Jensen, Søren Jensen, Anders Christensen og Mogens Børsting 

Referent: Anders Christensen 

 

1. Valg af ordstyrer - Mogens Børsting 

 

2. Økonomi: 

Økonomien ser fin ud. Vi har fået flere penge ind på pladsleje og kontingenter end sidste 

år. Desuden ser det ud til at vi tangerer sidste års rekordomsætning, målt på betalende 

gæster i og på havnen. 

Der er brugt lidt ekstra penge på ny traktor, redskaber og renovering af jollebroer. Vi har 

taget hul på at bruge af både vores kredit ved KommuneKredit (til dækning af 

rådgiveromkostninger COWI), og har fået anmodet om udbetaling af 1. rate fra 

NordeaFonden (til dækning af bord-/bænksæt og indkøb af materialer og pullerter til 

adskillelsen mellem p-plads og havnestien) 

 

3. Orientering moleprojekt: 

Ansøgningen ved Kystdirektoratet er sendt i høring. Der er afholdt økonomimøde, hvor 

entreprisekontrakten er blevet justeret en anelse. Der er nogle punkter, der er taget ud, 

bl.a. omkring fremstilling af landgangsbroer mellem mole og flydebroer samt udgifter til 

installationer.  

 

4. Status fondssøgning herunder Nordea 

Nordea har godkendt vores moleprojekt og har bevilget de resterende DKK 700.000 til 

etablering af moledæk og læskærm. 

Søren Lumbye er kommet med i fondssøgningen, og har bidraget til både formulering og 

tilretning. Vi har valgt, i samråd med konsulent fra Skive kommune, at søge ved Spar Vest 

fonden. Ansøgt beløb forventes af være i omegnen af DKK 600.000 til restfinansiering af 

moleprojektet. 

 



5. Siden sidst 

Mastehus/madpakkehus, legeplads.   

Som en del af aftalen med Nordeafonden er projekt Madpakkehus udskudt for at få penge 

til moleprojektet. Legepladsen er forsinket pga. lang sagsbehandlingstid ved 

Kystdirektoratet. 

 

6. Igangsætning af projekt adskillelse mellem p-plads og havnesti, herunder bænke, stolper, 

lamper etc. 

Der er leveret de fleste bord-/bænksæt. Vi mangler de sidste bænke. I løbet af 

sensommeren forventes projektet at blive færdiggjort. 

 

7. Projekt hus til redningsveste, net etc.? 

Vi har fået 15.000 fra Fonden Sundsøre Sparekasse til etablering af hus til veste og 

fiskegrej. Helge er i gang med forberedelserne. 

 

8. Indkaldelse til generalforsamling 

Medio september 

 

9. Evt. 

Betalingsautomat? Bestyrelsen arbejder videre med at undersøge hvilke muligheder der 

findes og hvilke løsninger, der kunne bruges. 

 

 

 


